
Oświadczenie złożone 

przez senatora Marcina Karpińskiego 

w dniu 29 kwietnia 2024 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Dariusza Klimczaka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Samorząd pabianicki i jego mieszkańcy od wielu lat walczą o strategiczną dla miasta i regionu inwestycję 

w postaci budowy tunelu pod linią kolejową nr 14 w ciągu drogi krajowej nr 71 (ul. Lutomierska 

w Pabianicach). Prezydent miasta Pabianic w imieniu samorządowców i mieszkańców miasta po raz kolejny 

zwrócił się do mnie z apelem o podjęcie działań zmierzających do uwzględnienia tej inwestycji w budżecie 

państwa. Realizacja tej inwestycji pozwoli poprawić płynność ruchu samochodowego na tym newralgicznym 

odcinku trasy wylotowej z miasta, pozwoli też zmniejszyć korki i poprawić bezpieczeństwo uczestników 

ruchu drogowego. 

W związku z tym zwracam się z następującymi pytaniami. 

1. Czy Ministerstwo Infrastruktury planuje uwzględnić w przyszłorocznym budżecie realizację inwestycji 

polegającej na budowie wskazanego tunelu? 

2. Czy podjęto jakiekolwiek działania w celu przygotowania i realizacji opisanej inwestycji? 

3. Czy ministerstwo dostrzega potrzebę przebudowy przejazdu drogowo-kolejowego na ul. Lutomierskiej 

w Pabianicach i przekształcenia go w przejazd bezkolizyjny? 

Marcin Karpiński 


